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Beste Elma, Ro en Philip en Shalom, 
  
Naar aanleiding van de vele mails van iedereen aan iedereen gedurende de laatste dagen wil ik 
hierbij duidelijk maken dat ik zeker niet de bedoeling gehad heb Elma te kwetsen en ik bied m'n excuses aan 
nu het me duidelijk is geworden dat je je door m'n opmerkingen beledigd voelt. Ik begrijp dat je heel veel voor 
de Israëlische wezen organisaties hebt gedaan en ook voor de net opgerichte SRJO  en dat alles geheel 
belangeloos.  
Zoals Philip terecht schreef hebben de tientallen mails, die we sinds de de laatste vijf/zes jaren schrijven en 
dagelijks ontvangen evenveel voor- als nadelen. Mijn lijst van nog te lezen mails bedraagt inmiddels meer dan 
700, terwijl je nostalgisch bedenkt dat er toch eens een tijd was dat die hele computer niet bestond, je rustig 
naar de brievenbus ging, de envelop open scheurde en een week later misschien die brief beantwoordde.  
De werkdruk wordt door dat bombardement zo groot,- Ro schrijft [ en velen met haar] bijv.: je hebt 24 uur om 
te antwoorden, anders gaat het er uit  en ik wist dat ik de volgende dag geen tijd zou hebben, dus begin ik, na 
middernacht aan deze om antwoord schreeuwende verzoeken. Inderdaad van reflectie is geen sprake, had 
beter tot de volgende dag kunnen wachten. 
  
Vind nog steeds dat in een eerste persbericht volstaan kan worden met alleen de mededeling dat de 
organisatie is opgericht en de reden waarom en ik had dan ook aan Ro geschreven : 'Wanneer de pers 
geinteresseerd is in ons bericht, zal de naam van  Elma's boek zeker genoemd worden en het vele werk dat 
ze voor de wezen deed.'  Net zoals het noemen van een congres in augustus geen prioriteit is en de 
overwerkte journalisten afleidt en verwart.  
  
Van verschillende kanten vond men mijn redactie van het persbericht terzake, maar wanneer jullie daar nu 
weer anders over denken, zie ik het resultaat met belangstelling tegemoet. 
Flory heeft me aan m'n haren het bestuur in gesleept, terwijl ik wist en haar zei dat ik er eigenlijk geen tijd 
voor heb. Zou alleen op achtergrond adviezen geven, en denk dat Ro ons als VBV- lid goed kan 
vertegenwoordigen met voorzitter Flory aan haar zijde. 
  
Grijp deze gelegenheid aan om uit het bestuur te stappen en ik hoop dat Elma zich nog eens wil bezinnen en 
weer als adviseur haar plaats wil innemen; de talrijke adhesiebetuigingen zullen je hopelijk vermurwen! 
Ken haast niemand van jullie en zal tezijnertijd graag persoonlijk kennismaken; daarom het verzoek of jullie 
de diverse achterbannen  - indien nodig- willen informeren over dit bericht. 
  
Wens jullie/ons veel succes bij het op de knieén dwingen van de JMW- heren. 
Met vriendelijke groeten, 
Lily van den Bergh 
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